
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

   Zomer -editie  2013                                                   Voor KPJ -Venhorst leden  

 

 

Ben ji j welééé 

Hallo allemaal de paashaas is weer uit het land de zonnige dagen van de zomer staan weer voor de deur en zie hier het  tweede 

Up 2Deetje van 2013 ligt voor jullie neus. Het redactieteam heeft weer wat schrijfstof kunnen bemachtigen om een nieuwe 

Up2Deet vol te krijgen. Het KPJ bestuur heeft een druk seizoen achter de rug evenals het Vespo bestuur waar Marc v.d. Zanden en 

Astrid Rooderkerken zijn gestopt. We willen Marc en Astrid dan ook hartelijk bedanken voor hun inzet. Ook in deze uitgave van de 

Up2Deet weer een aantal verslagen van activiteiten die er zijn geweest. Maar ook in deze uitgave staan weer de vertrouwde 

berichten zoals, wist u datjes, data, verslagen en nog veel meer. Tot slot wensen wij iedereen fijne zomervakantie toe. 

Je kunt nog altijd je berichten, verslagen of wat je maar kwijt wil sturen naar de redactie (up2deet@kpj-vespo.nl) 

Groetjes de redactie  Karin, Loes, Patricia, Danielle en Addie 

 

 

12   juli  Bouwvak inzet Plein 31 met    

                          Bavaria  Babes om 18.00 uur 

3 - 6 aug.      Boekel kermis. 

10 - 13 aug.     Venhorst kermis. 

8 sep.       Pleinfestijn. 

??  okt.    Start handbalcompetitie 

26  okt.   Grote Auw Ijzer ophaaldag 

22  nov.   Jaarvergadering 

27 of 28  dec. Houdoe-feest 

 

 

 

 

 

 

Wij waren met tô Dakje wezen waterskiën dat was heel leuk. 
Op het begin kregen we een pak aan en moesten we even 
oefenen, maar daarna kon bijna iedereen het. De grotere 
kinderen konden al veel rondjes, kleinere kwamen net bij 
de eerste bocht daar vielen we en moesten we heel ver terug 
lopen met de skiôs. Toen zagen we opeens dat Ralf 
Mackenbach er ook was. En zeiden een paar meiden o 
dalijk staat hij voor mij. Toen kwam Ralf langs geskied en 
riep Denise rrrrraaalllff doe is een kunsje!. En hij deed het 
ook nog. Daarna gingen ze nog met Ralf op de foto en 
kregen ze een handtekening. HET WAS EEN LEUKE 
DAG!!!!!!!!!!!!!!    
                                                   Groetjes Guus Kanters 
 
Vrijdag 14 juni zijn we met verschillende leden van het dakje wezen 

waterskieen in Best. Toen we er waren kregen we een filmpje te zien 

waar je op zag hoe je alles moest doen. Daarna kregen we allemaal een 

wetsuit en een bandje en mochten we het water op. De eerste paar keer 

moest je vooral op je evenwicht letten als je het water op getrokken 

werd, zodat je niet meteen viel. Toen we allemaal al een paar keer 

waren geweest kwam Ralf Mackenbach wakeboarden, sommige van ons 

hebben een handtekening en/of staan met hem op de foto. het was een 

hele gezellige en leuke avond!  
                                           

                                              Groetjes Myrne Schapendonk 



 
 

 

 

 

 

Maarten & Maaike 

Hidde 18-6-2013 

 

Marc  & Marieke 
 

Pien 30-01-2013 
 

 
Suzan & René 

 

Wies 22-03-2013 
 

 
Anne & Erik 

 

Lonne 31-05-2013 
 

 
Jantien & Wout 

 

Tess 25-06-2013 
 

 
Josine & Job 

 

Liva 28-04-2013 
 

 
Hanneke  & Niek 

 

Pim 5-04-2013 
 

Eerste uitstapje Young Ones 

Wat was het gezellig! De Young Ones 

hebben er voor de eerste keer een mooie 

boel van gemaakt. Deze vrijdagavond 

verruilde we ons werk, de stamkroeg of 

gewoon de bank thuis voor een gezellig 

avondje poolen bij Snookertown in 

Helmond. Heerlijke biertjes, gezellige klets 

en natuurlijk het balletje stoten niet te 

vergeten!              

Al het goede komt in drieën en dus zijn we 

ƳŜǘ ŘǊƛŜ ŀǳǘƻΩǎ ƻƳ ƘŀƭŦ у ǾŜǊǘǊƻƪƪŜƴ 

vanuit de Horst in Venhorst. Iedereen had 

er vanaf de eerste minuut zin in en dat het 

uiteindelijk de hele avond super gezellig is 

geweest is alleen maar een bevestiging 

van het plezier dat je met de KPJ kan 

beleven. Dat smaakt naar meer.  

 
De organisatie is inmiddels alweer gestart met het organiseren van een tweede uitstapje. Iedereen is natuurlijk weer welkom, 

de uitnodigingen volgen spoedig. Mochten er mensen zijn met tips dan horen we deze graag.  

Tot snel en gezellige groeten.    De Young Ones 

 



 
 

 

  

 

Jaarlijks uitstapje heren 1.. 

Dit jaar hadden de heren bedacht gezellig op de BBQ te gaan bij de Vis..(Erik vissers). Die heeft een heerlijk zwembad, mooie tuin 

ŜƴΧΧǾŜŜƭ ǇƭŜƪ ǾƻƻǊ ŀƭƭŜ ƪƛƴŘƧŜǎΦ bŀ ǾŜŜƭ ƻǇ Ŝƴ ƴŜŜǊ ǘŜ ƘŜōōŜƴ ƎŜƳŀƛƭŘ ƪƻƴ ŜǊ ŜƛƴŘŜƭƛƧƪ ŜŜƴ ŘŀǘǳƳ ƎŜǇǊƛƪǘ ǿƻǊŘŜƴΦ  ½ƻƴŘŀƎ но Ƨuni. 

hƴȊŜ ŜŜǊǎǘ ŀŦƳŜƭŘƛƴƎ ƪǿŀƳ му ƧǳƴƛΧΧ 

Maarten en Maaike gefeliciteerd met de geboƻǊǘŜ Ǿŀƴ ƧǳƭƭƛŜ Ȋƻƻƴ IƛŘŘŜΦ όŘŀǘ ǿƻǊŘǘ ƘŜǘ ǾƻƭƎŜƴŘŜ ǳƛǘǎǘŀǇƧŜΧΧΦƪƻǳŘ Ŝƴ ǿŀǊƳōǳŦŦŜǘ 

en natuurlijk beschuit met muisjes) 

Om 13.00 werden door een paar mannen en Jolanda de tent op gezet, want onze weergoden hadden slecht weer voorspeld. Na 

alles klaar te hebōŜƴ ƎŜȊŜǘΦ Yƻƴ ŘŜ ..v ōŜƎƛƴƴŜƴΦ 9Ǌ ǿŀǎ ƎŜȊƻǊƎŘ ǾƻƻǊ ŜŜƴ ǎǇǊƛƴƎƪǳǎǎŜƴ ǾƻƻǊ ŘŜ ƪƛŘǎΧΧΦΦƳŜǘ ŜŜƴ ŀŦŘŀƪΦ 5ǳǎ ǘƻŜƴ 

ƘŜǘ ōŜƎƻƴ ǘŜ ǊŜƎŜƴŜƴ ƪƻƴŘŜƴ ȊŜ ƎŜǿƻƻƴ ŘƻƻǊ ǎǇǊƛƴƎŜƴΧΧΦIŜƭŀŀǎ ǿŀǎ ƘŜǘ ŀŦŘŀƪ ƴƛŜǘ ōŜǎǘŀƴŘ ǘŜƎŜƴ ȊƻǾŜŜƭ ǊŜƎŜƴΣ ȊƻŘŀǘ aŀǊŎ ƪƻƴ 

laten zien hoe goed hij overweg kan met handdoeken en heeft hem helemaal droog gemaakt. Wel pas nadat zijn dochter het 

springkussen compleet met waterbubbels had uitgeprobeerd. Ook was er een mooie buikschuifbaan (speciaal voor deze 

gelegenheid aangeschaft) en die heeft er dan ooƪ  ƘŜŜƭ Ƴƻƻƛ ōƛƧƎŜƭŜƎŜƴΧ !ƭ ǾǊƛƧ ǎƴŜƭ ǘƻŜƴ ƛŜŘŜǊŜŜƴ ŜǊ ǿŀǎ ǿŜǊŘ ŘŜ ..v 

aangestoken. Onze Ruud mocht in de satésaus roeren zodat deze niet zou aanbranden, maar iemand was vergeten water in de bak 

ǘŜ ŘƻŜƴΧΧΦŘǳǎ ǿŜǊŘ ŘŜ ǎŀǘŞǎŀǳǎ ƴƛŜǘ ǿŀǊƳΧΧΧǿƛŜ ǿŀǎ ŜǊ Ȋƻ ǎƭƛƳ????? Na heerlijk te hebben gegeten en gedronken, werd er een 

ōŀƭƭŜǘƧŜ ƎŜǘǊŀǇǘΧΧƳŀŀǊ bƛŎƻ Ŝƴ WƻǊŘȅ ƘŀŘŘŜƴ ŀƭ ƘŜŜƭ ǎƴŜƭ ŘŜ ōŀƭƭŜƴ ƛƴ ŘŜ ǎǘǊǳƛƪŜƴ ƭƛƎƎŜƴΦ ό5ǳǎ ƎŜŜƴ ǾƻŜǘōŀƭ ŎŀǊǊƛŝǊŜ ǾƻƻǊ Ƨǳƭlie). 

²Ŝ ƘŀŘŘŜƴ ŀƭǎ ǘƻŜǘƧŜΧΧΧΦƭŜƪƪŜǊ ŦǊǳƛǘΣ ǿŜƭ о ōƭƛƪƪŜƴΗΗΗ  ¢ƻŜƴ aŀrc het eerste blik open wilde maken sloopte Marc de eerste 

blikopener. (Goed bezig Marc).  Jan Broek had dit echter gemist en zou dat blikje wel even open maken waarbij hij de opener 

definitief om zeep hielp, door hem compleet af te breken. Gelukkig had de Vis nog ergens een blikopener liggen. Onze redder in 

ƴƻƻŘΧΧ Wŀƴ .ǊƻŜƪ ƪǊŜŜƎ ƳŜǘ ȊƛƧƴ ƳŀƎƛǎŎƘŜ ƘŀƴŘŜƴ ŜŜƴ ƘŜǊƪŀƴǎƛƴƎ ȊƻŘŀǘ ǿŜ ǳƛǘŜƛƴŘŜƭƛƧƪ ƪƻƴŘŜƴ ƎŜƴƛŜǘŜƴ Ǿŀƴ ŜŜƴ ƘŜŜǊƭƛƧƪ ǘƻŜǘƧŜΗ  

Alles bij elkaar was het weer een gezellig dagje heren 1. Hopelijk zijn we volgend jaar weer welkom op deze mooie locatie, maar 

alleen met beter weer, zodat  we gebruik kunnen maken van het mooie zwembad (en de buikschuiver), waar we nu alleen naar 

hebben gekeken. 

Iedereen bedankt die heeft geholpen met het opbouwen,  afbreken en het regelen van eten en drinken.  

¢ƻǘ ǎƭƻǘΧΧΦΦ 9Ǌƛƪ Ŝƴ WƻƭŀƴŘŀ ƪŜƛ ōŜŘŀƴƪǘ ǾƻƻǊ ŘŜ ƎŀǎǘǾǊƛƧƘŜƛŘΗΗΗΗΗΗΗΗ 

 Dagje naar Irrland  

We zijn om half 10 in Venhorst vertrokken, helaas ware n we 

niet goed gereden en daarom nogal lang onderweg geweest. 

Gelukkig was het super mooi weer, dus was dat snel vergeten. 

Toen we een tafel hadden gezocht hebben we groepjes gemaakt, 

en toen mochten we gaan spelen. Wij gingen met een hele grote 

groep, we zijn naar een doolhof geweest, en naar het zwembad. 

Het zwembad was wel een beetje vies, bah. Maar het was toch 

leuk.  Later zijn we een paar kinderen kwijt geraakt, en 

konden we niet meer vinden, die waren in een groepje gewoon 

verder gegaan. Toen gingen we lekker frietjes eten!  

Helaas mag ik volgend jaar niet meer mee omdat ik ermee ben 

gestopt.                                      Groetjes Lisa Michiels 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vespo jeugdhandbal 

Na lang twijfelen en discussiëren hebben we toch de knoop doorgehakt en gaan we proberen om het jeugdhandbal in Venhorst 

weer levendig te krijgen. Vespo is op dit moment een mooie vereniging met ongeveer 60 senioren leden. We hebben 2 heren 

teams bij het NHV, 1 Dames team bij het NHV, en 2 damesteams bij de recreantencompetitie handballen. Aangezien er nu heel 

veel jeugd in Venhorst is vinden we het juist nu de moeite waard om te proberen. Daarom hebben we een jeugdcommissie 

opgezet, bestaand uit Harrie v/d Aa, Nico v Deurzen, Danielle van Gog en trainer van Dames 1 Ruud Onderwater. We zijn al 

meerder malen bij elkaar gekomen om alles op een rijtje te zetten. Inmiddels heeft Ton Wolf er ook al een  

aantal keer bijgezeten en wil de trainingen wel op zich nemen. Op 10, 11, 13 en 14 Juni hebben we in  

samenwerking met de school de gymles verzorgt van groep 2 t/m 8. Dit hebben Ruud, Harrie en Danielle  

gedaan, en aan de geluiden te horen was het erg leuk geweest. Inmiddels zijn er al brieven via school of  

het boekel/venhorst weekblad rondgegaan. We beginnen op dinsdagdag 20 Augustus met de eerste training.  

Dit zal naar alle waarschijnlijkheid  gaan gebeuren op het handbalveld (het grasveld  bij de korfbalclub) van  

17.30 tot 18.30 uur of van 18.00 tot 19.00 uur. Hierover zijn we nog aan het kijken wat mogelijk is. We zullen  

de eerste maand buiten trainen. Aanvankelijk van het weer, gaan we vanaf half september binnen trainen in de sporthal van de 

Horst. Hier hebben we wel onze voorkeur van tijd aangegeven, maar dit is afwachten of dit ook mogelijk is en wat ons toegewezen 

gaat worden. Het eerste jaar zullen we dan ook vooral gaan trainen, maar ook meerdere malen een vriendschappelijke wedstrijd 

gaan spelen tegen andere verenigingen in de buurt. 

                                    Vanaf 6 jaar mag je bij ons mee komen handballen. Word je voor 1 januari 2014, 6 jaar mag je al na de                  

                                    zomervakantie komen trainen.  Wordt je na 1 januari  maar voor 1 juni 2014, 6 jaar dan mag je vanaf 1 januari      

                                    mee  gaan trainen. 5Ŝ ŎƻƴǘǊƛōǳǘƛŜ ōŜŘǊŀŀƎǘ ϵорΣ- hierbij ben je tevens handballend maar ook kpj lid. Dit wil   

                                    zeggen dat  ƧŜ ǾŀƴŀŦ ƎǊƻŜǇ о ǘƻǘ ƎǊƻŜǇ у ŘŜŜƭ ƳŀƎ ƴŜƳŜƴ ŀŀƴ ŘŜ ƳƛƴƛΩǎκǿŜƭǇŜƴΦ 5ŜȊŜ ƪƻƳŜƴ мȄ ǇŜǊ н ǿŜƪŜƴ   

                                    op maandag avond van 18.00 tot 19.00 uur samen. Hier wordt dan geknutseld, spelletjes gedaan, als het goed   

                                    weer is gaan ze naar buiten etc. Verder mag groep 7 en 8 ook nog deelnemen aan alle activiteiten van het 

Dakje. Dit is voor de leeftijd van groep 7 tot 16 jarige. Ze proberen meestal 3 á 4 activiteiten te organiseren. Dit jaar zijn ze al gaan 

bowlen en waterskiën. 

                                     Voor meer informatie kunt u terecht bij Danielle van Gog  

                                          0492-352524 of jeugd@kpj-vespo.nl 

 



 
 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                       Lallen bij Den Tieleman! 
 

Na veel  vocht door alle uren training en wedstrijden te hebben verloren  dit seizoen, was het  de hoogste tijd  het verloren vocht 

op peil te brengen bij de seizoensafsluiting. Dit jaar weer in den oude vertrouwde Tieleman! Rond een uurtje of 3 waren de laatste 

thuiswedstrijden gespeeld en kwamen de nog in topconditie zijnde  Dames en Heren de kroeg binnen. Al snel werd er het grootste 

glas wat Thea Tielemans heeft achter de bar uit getrokken, om 1 grote pot geld te verzamelen, voor voornamelijk bladen met 

biertjes erop en een enkel  dorstlessend frisdrankje. Al snel werd buurten al wat harder kweken door dat de muziek een gezellig 

standje omhoog werd gezet. Na een tijdje gekanteld te hebben kwam de voorzitter van de KPJ aan het woord om wat mensen te 

bedanken voor al hun jaren geweldige inzet bij het Vespo-bestuur.  Zo wel de nieuwe als de oude commissieleden: BEDANKT VUR 

DEN INZET! Zonder  jullie was/is het handballen niet mogelijk! Respect! Rond een uurtje of 6 beginnen de eerst buikjes te 

rommelen en alsof  Party Service Manders er een neus voor heeft, komt hij deze honger stillen. Met deze keer heerlijke broodjes 

kipsaté, shoarma en overheerlijke beenham. Na wat uurtjes buurten en niet alleen bladen bier, maar ook  bladen met schotjes 

wordt het buurten dan uiteindelijk met wat muziek, lekker lallen! Dit houdt de één wat langer vol dan de ander.  

Maar rond half 12 was het  mooi geweest en gingen de Vespo-leden  moe maar voldaan hun bedjes opzoeken voor weer een 

geslaagd seizoen! Hoop jullie  allemaal fit en met  veel  zin om kampioenen te worden  na  

Venhorst kermis op de eerste training te zien.  Om weer van het opgedane vocht af te komen! 

Groeten een fanatieke lallerd! 

Op een (zwoele) zomeravondéééé 
 

Eindelijk was het dan zover, een echte K.P.J./Vespo beachparty aan de Rooye plas met alles erop en eraan.  Aan 

werkelijk alles was gedacht om er een zomerse party van te maken; Strand, water, een loungehoek, een D.J. en een 

heuse coctailbar. In de week van de voorbereiding nog even naar de winkel voor een hippe short, een cool hempie, 

een bling bling brilletje anno 2013 en een goeie zonnecremé factor 50, je weet immers maar nooit. Uiteindelijk zijn 

we vertrokken in een lang boks met een fleece vest voor de zekerheid. Om ongeveer 21.30 uur aangekomen is het al 

gezellig druk en ploffen we eerst nog even neer in de lounge banken bij het water. Aan de pret ogen van de 

vroegkomers was al te zien dat de cocktails alleen bestemd waren voor echte mannen. Volgens Marc van de Zanden 

was de laatste cocktail van de kaart een echte aanrader, volgens ons was het afbijtmiddel van Rinus van Lieshout 

oftewel; smaken verschillen dus ook bij de meer ervaren drinkers van Vespo. Wij  besluiten het ôgewoonõ bij bier te 

houden. Even later verplaatsen we ons naar de centrale bar om wat op te warmen en ondanks de temperatuur wat 

afkoelt, weet de D.J. het feest voor sommige tot een kookpunt te brengen. Voor een ôooling downõ twijfelen Peet-

Jan en Kim een duik te nemen;  toch te koud en te nat in Nederland. Uiteindelijk vindt iedereen met een droog pak, 

wel dan niet slingerend van de cocktails  of met de privé taxi van Ankie zijn weg naar huis en kan de organisatie 

terugzien op een geslaagde beachpartyéé..                 Groetjes Walter en Edith Gerrits 

 


